
 

 

Blad 1/18 

TECHNISCHE VRAGEN 2019  
(vragen betreffende raadsvoorstellen, schriftelijke beantwoording zsm voor RTG of raad) 

 

Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

16-10-2019 HvB-WP: 
Programmabegroting 
2020 en de 
meerjarenraming 
2021-2023 / 2019-66 

Zoals al gesteld tijdens technisch overleg afgelopen maandag zou ik meer 
info willen verkrijgen over de kostenontwikkeling c.q. vergelijk leges. 
A) Wat is het aantal afgegeven leges/vergunningen   

categorieën: burgerzaken, bouw (wabo) en overige 
(evenementen/horeca) over jaren 2017/18 en ultimo 2019. 

B) Overzicht van actuele prijs leges/vergunningen per 
bovengenoemd onderdeel en laatste jaar van aanpassing c.q. 
indexering. 

C) Vergelijk op prijs soortgelijke leges/vergunningen binnen BEL-
gemeenten alsmede dekking% kosten. 

 

14-10-2019 DBP-RK:  
Programmabegroting 
2020 en de 
meerjarenraming 
2021-2023 / 2019-66 

Zie ook als bijlage bij Raadgever nr. 42: ‘20191014 OVERZICHT 

TECHNISCHE VRAGEN DBP BEGROTING’ 

1. Bestuurszaken 

Toelichting diverse afwijkingen, voorlaatste regel. 

Cijfer Begr. 2019 na wijz. In staatje "wat mag het kosten?" sluit niet aan op 

zelfde cijfer in staatje "Toelichting diverse afwijkingen"  op pag. 27. 

 

 

 

 

 

 

2. Burgerzaken 

a. Doelstellingen sub 2.2.3: Waarom wordt de aanpak van 

identiteitsfraude niet in BEL-verband of regionaal aangepakt? 

 

 

 

 

29-10-2019: 

1. Betreft een juiste constatering. Het verschil komt 

doordat in de begrotingscijfers 2019 na wijziging, 

onder het kopje "wat mag het kosten?" de 14e en 

15e begrotingswijziging 2019 nog niet zijn verwerkt. 

De 14e en 15e begrotingswijziging 2019 zijn wel 

verwerkt in de cijfers onder het kopje "toelichting 

diverse afwijkingen". Dit veroorzaakt binnen enkele 

programma's een verschil in cijfers op de begroting 

2019 na wijziging. Voor de begroting 2020 en het 

meerjarenperspectief heeft dit vanzelfsprekend 

geen gevolg. 

 

2.a.De aanpak van identiteitsfraude is een traject 

dat door de landelijke overheid wordt uitgedragen 

en gestimuleerd. Iedere gemeente moet er 

individueel voor zorgdragen dat de identiteitsfraude 

wordt geborgd. Dit geldt ook voor iedere gemeente 

binnen de BEL Combinatie. Uiteraard wordt in de 

opzet en uitvoering hiervan, binnen de BEL 
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Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

 

 

 

b. Doelstellingen sub 2.3.1: Hoe fraudegevoelig is de gemeente Blaricum? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Openbare orde en veiligheid 

Toelichting diverse afwijkingen/staatje 

Cijfer Begr. 2019 na wijz. In staatje "wat mag het kosten?"sluit niet aan op 

zelfde cijfer in staatje "Toelichting diverse afwijkingen"  op pag. 35. 

 

 

 

 

 

 

Combinatie, een efficiënte invulling en 

samenwerking nagestreefd.  

 

2.b.De Landelijke Aanpak Adresfraude (LAA) heeft 

als doel het verhogen van de kwaliteit van de 

adresgegevens in de Basisregistratie personen 

(BRP) en het bestrijden van adres gerelateerde 

fraude. De aanpak bestaat uit een samenwerking 

tussen Rijksdienst voor Identiteitsgegevens (RvIG), 

gemeenten en vele partners zoals de 

belastingdienst en SVB. De overheid stimuleert 

deelname om adresfraude landelijk tegen te gaan. 

De adressen waar de feitelijke bewoning niet klopt 

met de inschrijving in de BRP in Blaricum zal 

mogelijk lager liggen dan in verschillende andere 

gemeenten in Nederland, dit moet nog blijken. 

Inmiddels doen 270  gemeenten mee en heeft het 

kabinet inmiddels besloten de samenwerking 

tussen verschillende overheden op dit punt 

structureel in te bedden bij het RvIG.  

 

3. Betreft een juiste constatering. Het verschil komt 

doordat in de begrotingscijfers 2019 na wijziging, 

onder het kopje "wat mag het kosten?" de 14e en 

15e begrotingswijziging 2019 nog niet zijn verwerkt. 

De 14e en 15e begrotingswijziging 2019 zijn wel 

verwerkt in de cijfers onder het kopje "toelichting 

diverse afwijkingen". Dit veroorzaakt binnen enkele 

programma's een verschil in cijfers op de begroting 

2019 na wijziging. Voor de begroting 2020 en het 

meerjarenperspectief heeft dit vanzelfsprekend 

geen gevolg. 
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Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

4.  Wegen, groen, water en verkeer 

a.Relevantie beleidskaders/Groenvisie 

Wanneer wordt de Groenvisie van 2006 geactualiseerd? 

 

 

b.Toelichting diverse afwijkingen/staatje 

Cijfer Begr. 2019 na wijz. In staatje "wat mag het kosten?"sluit niet aan op 

zelfde cijfer in staatje "Toelichting diverse afwijkingen"  op pag. 39. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Onderwijs 

a. Speerpunten en ontwikkelingen / voorzetten volwasseneneducatie 

Als er meer inwoners worden bereikt dan dat er aan budget beschikbaar 

is, is de vraag hoe wordt dit dan opgelost? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. Op welke wijze wordt de werkwijze bij de volwasseneneducatie 

aangescherpt. 

4.a. We hebben de bedoeling  de groenvisie in 

2020 te actualiseren (zie doelstelling 4.1.4) we 

moeten wel eerst kijken of hier ruimte voor is binnen 

de DVO. Anders komen we bij u terug.  

 

4.b. Betreft een juiste constatering. Het verschil 

komt doordat in de begrotingscijfers 2019 na 

wijziging, onder het kopje "wat mag het kosten?" de 

14e en 15e begrotingswijziging 2019 nog niet zijn 

verwerkt. De 14e en 15e begrotingswijziging 2019 

zijn wel verwerkt in de cijfers onder het kopje 

"toelichting diverse afwijkingen". Dit veroorzaakt 

binnen enkele programma's een verschil in cijfers 

op de begroting 2019 na wijziging. Voor de 

begroting 2020 en het meerjarenperspectief heeft 

dit vanzelfsprekend geen gevolg. 

 

5.a.Als wij meer inwoners bereiken dan er budget 

beschikbaar is brengen wij de vraag van de inwoner 

in beeld. Het kan bijvoorbeeld zijn dat een inwoners 

op een bepaald tijdstip een taaltraject wenst te 

doorlopen terwijl dit aanbod vol zit en de activiteit 

doorschuift. Ook zijn er mogelijkheden vanuit 

sociale zaken als taal bijvoorbeeld een belangrijke 

stap naar werk is. Wij hopen dat voorgaande 

stappen voldoende zijn zodat de inwoners hun 

doelen bereiken. Mocht dit niet het geval zijn dan is 

het allerlaatste alternatief om de raad te vragen een 

incidenteel budget beschikbaar te stellen. 

 

5.b.Voor nu is de insteek om per kwartaal een 

aantal taaltrajecten aan te bieden waarmee we 
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Datum 
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Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Cultuur, sport en recreatie 

a. Visie / regel 3 

Hoe luidt de definitie van een authentiek dorpskarakter? 

 

b. Doelstellingen / 6.2 

Op welke wijze gaan we de sport voor senioren stimuleren? 

 

 

 

 

 

 

 

c. Doelstellingen / 6.3.1 

Wat gaan we doen om proactief mee te denken en te werken aan 

bovenregionale projecten? 

 

 

d. Speerpunten en ontwikkelingen / Sportraad 

Is dit een geoormerkte reserve of de Algemene Reserve 

voorkomen dat alle trajecten na drie maanden zijn 

vergeven. Ook brengen wij per kwartaal de doelen 

en de mogelijkheden van de inwoners in beeld die 

zich hebben aangemeld. Misschien is het aanbod 

qua locatie en tijd niet passend waardoor men op 

een later moment instapt. Een andere opties is dat 

taal een opstap naar werk is waardoor ver 

alternatieven mogelijk zijn vanuit sociale zaken. Het 

belangrijkste is dat de vraag en het aanbod in beeld 

zijn waardoor het mogelijk is om afspraken te 

maken.   

 

6.a.De definitie van een authentiek dorpskarakter 

staat in de door de Raad vastgestelde Strategische 

Visie 2030. 

 

6.b.O.a. door de inzet van de buurtsportcoaches op 

de activiteiten: ouderen in beweging waarbij 

bestaand en nieuw senioren sport- /beweegaanbod 

wordt versterkt. Met de activiteit Max Vitaal, waarbij 

inwoners via een fittest worden doorgeleid naar het 

sportaanbod.  Daarnaast wordt via Bewegen op 

Recept een ketenaanpak opgezet vanuit de zorg 

om inwoners meer aan het bewegen te krijgen. 

 

6.c. Een visie toerisme en recreatie op telaten 

stellen om zo inbreng en uitgangspunten bij de 

regio te kunnen leveren als input op regionale 

projecten.  

 

6.d. Het restant blijft beschikbaar ter besteding door 

de sportraad in het opvolgende jaar.  
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Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

e. Cultureel Erfgoed Recreatie en Toerisme / Regioconservator 

Wie heeft tot de aanstelling van deze functie besloten, wie is 

opdrachtgever voor de organisatie van het Erfgoedfestival door de Regio 

en wie gaat dit alles betalen? 

 

f. Cultureel Erfgoed Recreatie en Toerisme / vacature beleidsmedewerker 

Blaricum wil geen toerisme. Wie heeft tot de aanstelling van deze functie 

besloten? 

 

 

 

 

7. Sociaal Domein 

a. Doelstellingen / 7.6.1 

Wat moeten we ons voorstellen bij het introduceren van een buurtbus? 

Laren heeft reeds een dergelijke bus. Gaan we meerijden of zelf een bus 

op de rails zetten? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6.e. De Regio Gooi en Vechtstreek heeft in 

samenspraak met de gemeenten een voorstel 

hierover in voorbereiding. Daarin staan ook de 

bijzonderheden met betrekking tot financiering. 

 

6.f. Het is een wens om op het gebied van toerisme 

en recreatie voor een aantal uur een 

beleidsmedewerker binnen de Bel organisatie aan 

te stellen om op het gebied van CERT  pro actief  

mee te kunnen denken en werken aan regionale 

projecten. Deze vacature is nog niet opengesteld 

daar de Raad hiertoe nog niet heeft besloten. 

 

7. a. Binnen het Openbaar Vervoer gaat er door de 

provincie Noord Holland komende jaren meer 

ingezet worden op het ontwikkelen van OV-

knooppunten en Hoogwaardig Openbaar Vervoer. 

Deze knooppunten zijn belangrijke op- en 

overstaplocaties voor fiets en auto waar verder 

gereisd kan worden richting belangrijke 

bestemmingen. In de GVVP’s van Blaricum, 

Eemnes en Laren is de buurtbus benoemd als 

mogelijke maatregel om minder bereikbare delen te 

verbinden met OV-knooppunten. Momenteel is 

Provincie Noord Holland bezig met een 

aanbesteding van de nieuwe OV-concessie. Het is 

nog niet duidelijk wat hier voor vervoersplan uit gaat 

komen. Dit hangt af van wat de marktpartijen 

aanbieden op basis van het opgestelde PvE. Wel is 

duidelijk dat er gekeken gaat worden naar minder 

rendabele buslijnen. De buurtbus kan een 

alternatief zijn om toch ook kleinschalig Openbaar 
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Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

 

 

 

 

 

 

 

 

b. Speerpunten en ontwikkelingen / Waardengericht werken 

Graag uitleg van deze zin en voor wie dit gaat gelden. Waardengericht 

werken is de norm, maar de inhoud van de kernwaarden zelf staat steeds 

ter discussie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7.c.Toelichting diverse afwijkingen / staatje 

Cijfer Begr. 2019 na wijz. In staatje "wat mag het kosten?" sluit niet aan op 

zelfde cijfer in staatje "Toelichting diverse afwijkingen"  op pag. 53. 

 

 

Vervoer aan te bieden richting de OV-knooppunten. 

Over de mogelijkheden van inzetten van 

buurtbussen wordt ambtelijk gesproken met de 

provincies en binnen de regio’s. Eerste stap is 

afwachten wat de marktpartijen gaan voorstellen op 

basis van het PvE. 

 

7.b. Zoals aangegeven is het de bedoeling dat in 

2019 de uitvoeringsorganisatie Maatschappelijke 

Zaken HBEL start met het traject borging 

waardengericht werken. In onze dienstverlening in 

de gemeente staat het resultaat van de inwoner 

voorop. De inwoner komt naar de gemeente met 

een hulpvraag en de consulent/medewerker van de 

uitvoeringsorganisatie gaat met de inwoner in 

gesprek om te achterhalen waarmee de inwoner 

geholpen is. Consulenten maken daarbij gebruik 

van de verordening sociaal domein 2018 en de 

daarbij behorende beleidsregels. De regels zijn 

dienend aan de waarden die we daarbij in onze 

gemeente nastreven. Consulenten werken daarom 

vanuit kernwaarden. (Blijven) denken vanuit deze 

kernwaarden en weten dat we allemaal hetzelfde 

bedoelen, omstandigheden kunnen veranderen, 

nieuwe bestuurders, consulenten en 

beleidsmedewerkers 

 

7.c. Betreft een juiste constatering. Het verschil 

komt doordat in de begrotingscijfers 2019 na 

wijziging, onder het kopje "wat mag het kosten?" de 

14e en 15e begrotingswijziging 2019 nog niet zijn 

verwerkt. De 14e en 15e begrotingswijziging 2019 
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Datum 
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Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

 

 

 

 

 

 

 

8. Milieu en duurzaamheid 

a. Doelstellingen - 8.1.1 en 8.1.4 - gebruik van de duurzaamheidslening  

t.b.v. duurzaamheidsmaatregelen evenals "groene leges" zijn reeds 

ingevoerd. Waarom deze doelstelling opnieuw opgenomen? 

 

 

 

 

 

b. Doelstellingen / 8.4 

Waarom staat vermeld dat de begraafplaats wordt uitgebreid? 

 

 

Vennootschapsbelasting: Berekening winstneming 

Wat is de POC-methode? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

zijn wel verwerkt in de cijfers onder het kopje 

"toelichting diverse afwijkingen". Dit veroorzaakt 

binnen enkele programma's een verschil in cijfers 

op de begroting 2019 na wijziging. Voor de 

begroting 2020 en het meerjarenperspectief heeft 

dit vanzelfsprekend geen gevolg. 

 

8.a. 8.1.1. stond in 2019 ook vermeld. Deze 

regeling loopt verder in 2020, dus om die reden 

genoemd. 8.1.4:  in 2020 wordt verder onderzocht 

welke duurzaamheidsmaateregelen nog meer 

onder Groene leges kunnen worden gebracht (in 

2019 zijn zonnepanelen op monumenten eronder 

gebracht, in 2020 bijvoorbeeld groene daken of 

zonnecollectoren) 

 

8.b. Dit komt vanuit de kadernota 2020-2023. Het 

gaat om het opstellen van een beleids- en 

beheersplan. 

 

Voor het bepalen van de tussentijdse winst geldt de 

percentage of completion (poc) methode. De 

methode houdt rekening met de specifieke 

kenmerken van de gemeentelijke grondexploitaties 

en de (financiële) fase waarin de grondexploitatie 

zich bevindt. In de praktijk betekent de poc methode 

dat de tussentijdse winst wordt berekend op basis 

van de kosten en opbrengsten die zijn gerealiseerd 

per individuele grondexploitatie. De totale winst 

wordt aan de reeds verkochte kavels van de 

individuele grondexploitatie toegerekend. Er kan 

geen sprake zijn van gerealiseerde winst als nog 
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Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

 

 

 

 

 

 

Mutaties met reserves:  

Sociaal domein / Kosten waarvoor geen dekking is? 

Structureel gedekt door incidenteel? 

Inkomsten lokale heffingen: 

Afrekening GAD/ De afvalstoffenheffing is gebaseerd op een ruime 

inschatting door de GAD. De laatste jaren was het gebruikelijk om de 

verrekening van de teveel geheven afvalstoffenheffing te restitueren. 

-Vindt deze verrekening ook in 2020 plaats en wat is het bedrag? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

geen gronden verkocht zijn. De realisatie tot en met 

het lopende jaar ten opzichte van het totaal van de 

kosten en opbrengsten van de grondexploitatie is 

daarbij leidend. 

 

De begroting van het sociaal domein is in 2020 en 

2021 hoger dan het financieel kader. De begroting 

wordt integraal benaderd. We kunnen dus geen 

specifieke kosten noemen waarop dit betrekking 

heeft. 

Binnen het Sociaal Domein zijn er echter behalve 

structurele, ook incidentele kosten. Zie hiervoor het 

overzicht op bladzijde 137 van de begroting. De 

onttrekking aan de reserve is in 2020 € 102.000 

hoger dan de incidentele uitgaven. In 2021 is de 

onttrekking ongeveer gelijk aan de incidentele 

uitgaven. In 2022 en 2023 is van beide geen sprake 

meer. Dus ook de extra onttrekking in 2020 blijkt in 

meerjarenperspectief een incidentele onttrekking te 

zijn. 

 

De kosten en inkomsten van de afvalstoffenheffing 

vormen een gesloten geheel; de verschillen tussen 

inkomsten uit heffingen en werkelijk gemaakte 

kosten worden verrekend met de voorziening 

afvalstoffenheffing.  Tot 2016 bleek de voorziening 

zo hoog te zijn opgelopen, dat de voorziening hoger 

was dan nodig om eventuele tekorten in inkomsten 

op te vangen. In voorgaande jaren is daarom 

besloten een bepaald bedrag vrij te laten vallen ten 

gunste van de inwoners.  Inmiddels is de 

voorziening op een lager niveau (in 2023 resteert € 
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Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

 

 

 

 

Verbonden partijen:  

GR werkorganisatie gemeenten Blaricum, Eemnes en Laren / Bestuurlijk 

belang 

Is de tekst in deze alinea wel correct? 

 

 

 

Verbonden partijen: 

Regio Gooi en Vechtstreek/Bestuurlijk belang 

Is de tekst in deze alinea wel correct? 

 

24.239)en is er dus geen overschot meer om uit te 

keren aan de inwoners als korting op de 

afvalstoffenheffing. 

 

Zinsdeel ten aanzien van Algemeen Bestuur (AB) 

klopt. Wat betreft het Dagelijks Bestuur (DB)  had 

de aanvulling van "aangevuld met de directeur van 

de BEL Combinatie" iets meer geduid moeten 

worden als niet deelnemer DB maar meer in 

adviesfunctie. 

 

In basis is tekst juist, echter er zou aanvullende 

gezegd kunnen / moeten worden dat door de 

grootste gemeente (Hilversum) 1 extra lid als 

voorzitter aangesteld wordt (zonder stemrecht) en 

Eemnes partieel deelnemer is op enkele 

taakgebieden. 

02-10-2019 DAB-RBvUD: 
Programmabegroting 
2020 en de 
meerjarenraming 
2021-2023 / 2019-66 

PROGRAMMA 2 – BURGERZAKEN 

Blz. 29 - 2.2.3 - We ontwikkelen een aanpak voor identiteitsfraude, ter 

voorkoming van het gebruik van de identiteit van een burger door 

criminelen. Welke partijen zijn hierbij betrokken en is dit meegenomen in 

de begroting? Hoe vertaalt zich dit in de werkdruk van de BEL-

medewerkers? 

 

 

 

 

20191015 

PROGRAMMA 2 - BURGERZAKEN 

Blz 29 Burgerzaken: Bij de controle van de identiteit 

als onderdeel van de dienstverlening, ontstaat 

direct zekerheid over de echtheidskenmerken van 

het identiteitsdocument in relatie tot de persoon die 

voor je staat. Dit wordt bewerkstelligd door de 

aanschaf van ondersteunende apparatuur. Voor de 

aanschaf van deze apparatuur is in de begroting 

rekening gehouden. Medewerkers worden hiermee 

ondersteund in het vaststellen van de echtheid van 

identiteitsbewijzen en documenten die de burger 

overlegd. De kwaliteit van de (registratie van) 

gegevens wordt hiermee sterk vergroot en het 

gebruik van de identiteit van een burger door 
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2.2.4 We intensiveren het adresonderzoek, door samenwerking met 

partners om hiermee adresfraude terug te dringen. Welke partners zijn 

dit? 

 

 

 

 

 

 

2.3.1 De mogelijkheden van iBurgerzaken worden gemonitord, om de 

digitale dienstverlening te blijven bevorderen. Om welke mogelijkheden 

gaat het hier? 

 

 

PROGRAMMA 3 - OPENBARE ORDE EN VEILIGHEID 

Blz. 32; het behoud van de vrijwillige brandweer staat onder zware druk 

door hen een vergoeding te geven. Is hier al rekening mee gehouden? 

Krijgen vrijwilligers van de brandweer voortaan hetzelfde betaald als hun 

beroepscollega's? Een vrijwillige brandweerman krijgt nu 2000 tot 3000 

euro per jaar. Met de nieuwe regelgeving zou dat veel meer zijn. Als dit in 

heel Nederland wordt doorgevoerd dan is dat onbetaalbaar. Wat houdt dat 

criminelen sterk verkleind. 

 

2.2.4 Adresonderzoek: De aanpak bestaat uit een 

samenwerking tussen vele partners. Naast al meer 

dan 260 gemeenten, diverse Ministeries: 

Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 

Veiligheid en Justitie, Sociale Zaken en 

Werkgelegenheid, Financiën en Onderwijs, Cultuur 

en Wetenschap. Voor de Ministeries doen hun 

uitvoeringsorganisaties mee. Er zijn ook 

samenwerkingsverbanden toegetreden, zoals  

NVVB, Divosa en het VNG-Kenniscentrum 

Handhaving en Naleving. Om deze samenwerking 

mogelijk te aken is in opdracht van BZK een 

programmaorganisatie ingericht, Landelijke Aanpak 

Adreskwaliteit, zogenaamde LAA. 

 

2.3.1: Het optimaliseren van (digitale) processen, 

daar waar de applicatie iBurgerzaken de 

mogelijkheid biedt en dit past binnen de ons 

gewenste dienstverlening. De nadruk ligt op 

iBurgerlijke Stand, iVerblijf en Adres en formulieren, 

kennisgevingen en correspondentie. 

 

PROGRAMMA 3 - OPENBARE ORDE EN 

VEILIGHEID 

Blz. 32: De brandweerzorg in Gooi- en Vechtstreek 

is belegd bij de gemeenschappelijke regeling 

Veiligheidsregio Gooi- en Vechtstreek (GR VGV). 

Door de GR VGV is in haar begroting rekening 

gehouden met alle personele lasten voor vast 

personeel maar ook van de vrijwilligers o.b.v. huidig 
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in voor Blaricum? 

 

 

 

 

 

 

 

PROGRAMMA 4 - WEGEN, GROEN, WATER EN VERKEER 

Blz.36 4.1.3 We gaan wegbermen schrapen. Geldt dit voor geheel 

Blaricum?  

 

 
Blz. 37 4.3.6 ‘Mogelijk gaan we onderzoek doen naar uitbesteding 
gladheidbestrijding.’ Wat zou hierin doorslaggevend zijn, naast het 
financiële aspect? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

geldende normen. De vraag omtrent eventuele 

verhoging  van  de vergoeding is momenteel een 

punt van aandacht omdat er vanuit wijzigende 

(Europese) wet- en regelgeving hieruit wellicht 

andere normen gaan komen. Deze zijn nog niet 

verwerkt in de begroting van de GR VGV en 

daarmee (nog) niet in de Blaricumse begroting. Uw 

vaststelling dat de verhoging van de vergoeding 

naar niveau vast personeel onbetaalbaar wordt is 

juist, echter vooralsnog gaat de GR VGV en 

daarmee de participanten in de GR er vanuit dat de 

discussie hieromtrent nog geen gelopen race is, en 

kan daarmee op dit ogenblik ook nog geen rekening 

gehouden worden. 

PROGRAMMA 4 - WEGEN, GROEN, WATER EN 

VERKEER 

Blz.36 4.1.3 Nee dit geldt niet voor geheel Blaricum. 

De bermen van de randwegen worden enkel 

geschraapt. 

 

Blz. 37: De gladheidbestrijding wordt uitgevoerd 

door de buitendienst. Het aantal vrijwillige 

deelnemers neemt geleidelijk af. De compensatie 

(in tijd) van de deelnemers leidt tot een 

onwenselijke situatie in de bedrijfsvoering bij de 

buitendienst. De buitendienst gaat zich vanaf 1 

januari 2020 concentreren op het schoonhouden 

van de centrumgebieden, waar het A-niveau 

gegarandeerd moet worden. Bij strooien bouwen de 

medewerkers veel vrije uren op waardoor er een 

probleem kan ontstaan in de reguliere 

werkzaamheden Een te groot “verlofstuwmeer” 
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Blz. 37 4.3 Vorig jaar stond ‘Aanpak wateroverlast in de Bijvanck’ 
omschreven bij de doelstellingen bij punt 4.3. Nu is de begrootte 25.000 
euro enkel nog terug te vinden in de financiële begroting op pag. 138. Is 
dit geen doelstelling voor de meerjarenraming?  
 
 
 
Blz. 38  Ook het ‘handboek onderhoud oppervlakte water’ is verdwenen in 
het overzicht relevante beleidskades. Komt dit terug in een nieuw op te 
maken stedelijk waterplan? 
 
 
 
 
 
 
 
 
Blz 38 Hondenvoorzieningen: Hier stond 10.000 euro voor. Welk budget is 
niet geraamd? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Blz. 39 Toelichting: Er is een medewerker onderhoud á € 60.000 
vervallen. A. is dit het jaarinkomen van 1 medewerker onderhoud? B. wat 

veroorzaakt dan problemen. Daarnaast wil de raad 

van Blaricum mogelijk de gladheidbestrijding nog 

uitbreiden met een extra route. 

 

Blz. 37 4.3. Begroting aanpak wateroverlast: betreft 

incidenteel beschikbaar gesteld budget, 

vooruitlopend op de integrale aanpak, om op korte 

termijn het acute probleem op te lossen in de jaren 

2019 en 2020. 

 

Blz. 38 Handboek:  Het genoemde handboek 

beschrijft wie welke beheertaken heeft en wat 

hierbij de afspraken zijn tussen gemeente en 

waterschap. Dit voorkomt terugkerende discussies 

over taken die blijven liggen of juist over dubbel 

werk en overlap. Het handboek beschrijft dus wie 

wat doet, niet hoe dit moet worden gedaan. In het te 

maken stedelijk waterplan zal hier naar verwezen 

worden. 

 

Blz. 38 Hondenvoorzieningen:  Betreft incidenteel 

beschikbaar gesteld budget ten behoeve van het 

opstellen van hondenbeleid en de uitvoering 

daarvan (bakken borden enz). Na verdere 

uitwerking zal blijken of dit bedrag hiervoor volstaat. 

Tevens zal gekeken moeten worden naar 

structurele meerkosten voor het legen van de 

bakken en onderhouden /schoonhouden van de  

bakken en borden. 

 

Blz, 39 Medewerker onderhoud:  

A. Dit is inclusief alle overhead kosten.  
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betekent het vervallen van de medewerker onderhoud voor de werkdruk 
van deze afdeling?   
 
 
 
 
 
 
 
Blz.39 De komende jaren wordt meer storm-, winter- en droogteschade 
verwacht.  Is € 6.700 voldoende? Hoe is dit bedrag ontstaan? 
 
 
 
 
 
Blz.39 Zorgwijzer.nl: “In de herfst verspreiden we een ‘leidraad beheersing 
eikenprocessierups’ onder gemeentes, waarmee zij zich beter kunnen 
voorbereiden voor komend voorjaar. Men verwacht een verdubbeling van 
het aantal rupsen in 2020. ”Is deze leidraad ondertussen ontvangen en is 
de € 34.000 voldoende? 
 
 
PROGRAMMA 5 - ONDERWIJS  

Blz. 41  5.4.1 Verdwenen ten opzichte van 2018 is de ‘Bekostiging van 

zwemlessen, verkeereducatie en vakdocent op basis van de verordening 

Materiële Financiële Gelijkstelling.’ Komt dit onder een andere noemer 

terug? 

 

 

 

B. Uw raad had besloten tot de start van het 

integraal beheer Openbare ruimte  tijdelijk extra 

budget (als maatwerk) voor een medewerker 

buitendienst/onderhoud beschikbaar te stellen. Het 

laten vervallen van het tijdelijke maatwerk heeft 

geen invloed op de werkdruk van de afdeling er 

verandert niets aan de hier bestaande formatie.  

  

Blz. 39 Weerschade: Jaarlijks staat € 3.300 

geraamd. In 2018 waren de kosten ruim € 17.000. 

met deze toename zitten we op een 

begrotingsbedrag  daar tussen in(€ 10.000). Het 

aantal stormen en de kracht ervan is niet in te 

schatten.   

Blz. 39 Zorgwijzer: De leidraad is geactualiseerd.  

De plaagdruk in 2020 is niet te voorspellen. We 

richten ons (conform de aangepaste leidraad) meer 

op preventie en het stimuleren van de natuurlijke 

vijanden van de rups.  

 

PROGRAMMA 5 - ONDERWIJS  

Blz. 41 5.4.1 zwemlessen: De raad heeft in het 

verleden de verordening materiele financiële 

gelijkstelling vastgesteld. Dit is een soort 

subsidieverordening waarin voorzieningen zijn 

opgenomen die de gemeente verstrekt aan het 

onderwijs. Voorwaarde is wel dat men dit 

aanvraagt. In deze verordening zijn de volgende 

voorzieningen opgenomen: verkeerseducatie, 

vakdocent en zwemlessen.  De uitvoering van deze 

verordening doen we al jaren en het is geen doel 

om dit te doen. We voeren uit wat de raad ons 
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Blz. 41  5.4.2 Het controleren van de leerplicht en het begeleiden van 

leerplichtige jongeren is eveneens verdwenen uit de programmabegroting, 

waarom is dat? 

 

 

 

 

 

PROGRAMMA 6 - CULTUUR, SPORT EN RECREATIE  

Blz.47 Strand Stichtse Brug - Het strand heeft begin 2019 een totale 

facelift gehad. De zomer van 2019 monitoren we welke gevolgen dit heeft 

voor het onderhoud. Hiervoor wordt een apart voorstel ingediend. Op 

welke termijn is dit voorstel inzichtelijk? 

Blz.48 Veiligheidsmaatregelen Blaricumse kermis (10.000 N)  De toename 

van drank, drugs en vandalisme op de kermis van Blaricum moet worden 

teruggedrongen. Dit klinkt erg negatief, wat is de status van incidenten 

van 2018 ten opzichten van 2019? Wordt er gekeken naar de invloed van 

de aanwezigheid van gasten buiten Blaricum en hoe dit in 2020 anders 

gevraagd heeft en voor de uitvoering zijn structurele 

middelen opgenomen.  

Gezien voorgaande is bij het onderdeel 

‘doelstellingen activiteiten onderwijs punt 5.4.1 

verwijderd. Nogmaals dit betreft geen nieuwe 

ontwikkeling, is een reguliere taak  en mochten er 

wijzigingen plaatsvinden kan dit alleen met 

instemming van de raad. 

 

Blz 41 5.4.2 Leerplicht: Uitvoering van de leerplicht 

is uit voornoemd schema gehaald omdat dit een 

reguliere wettelijke taak is. De leerplicht wordt goed 

uitgevoerd en is het niet nodig om ieder keer dit 

punt als doelstelling in de programmabegroting te 

benoemen. Mochten er ontwikkelingen zijn in het 

kader van leerplicht dan is er misschien een 

argument om de leerplicht als doestelling toe te 

voegen. Nogmaals de leerplicht blijven we uitvoeren 

en komt niet te vervallen. 

 

PROGRAMMA 6 - CULTUUR, SPORT EN 

RECREATIE  

Blz 47 Strand Stichtse Brug: Naar verwachting is dit 

het eerste kwartaal 2020.  

 

Blz. 48: Kermis: Er zijn diverse maatregelen die 

getroffen gaan worden, denk in de vorm van extra 

beveiligers, inzet EHBO, polsbandjes. Dit jaar is er 

een proef gedraaid en dit is naar tevredenheid 

verlopen. Er was minder overlast dan voorgaande 

jaren. Openbare orde en veiligheid neemt hierin het 

voortouw. 
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kan worden ingericht?   

PROGRAMMA 7 - SOCIAAL DOMEIN 

Blz.52 Plan van aanpak jeugdwerkeloosheid – o.a. inzet van twee 

jongerencoaches. Wat nog meer? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROGRAMMA 7 - SOCIAAL DOMEIN  

Blz 52, PvA jeugdwerkeloosheid: Andere activiteiten 

voor jongeren zijn:   

- Persoonlijke aandacht vindt wekelijks plaats zodat 

actief en snel gereageerd kan worden en de 

jongeren weten dat de coach er voor ze is.   

- Contact kan via alle mogelijke kanalen (gesprek, 

What’s app, telefoon, e-mail, sms)  

- Persoonlijke gesprekken kunnen ook op een 

andere locatie plaatvinden dan op het 

gemeentehuis 

- Analyse van situatie komt tot stand door 

gesprek(ken) over alle levensdomeinen. Met als 

doel om de kansen, verwachtingen, wensen, 

belemmeringen, (hulp)vragen en mogelijkheden in 

kaart te brengen  

- 4 weken zoektermijn wordt actief gestuurd door 

gemeente  

- Plan van Aanpak wordt ontwikkeld, gericht op 

ontwikkelperspectief op alle levensdomeinen  

- Alle bestaande ondersteuning vanuit het 

basisprogramma van Zicht op Werk blijft geborgd 

en wordt indien mogelijk geïntensiveerd  

- De jongerencoaches ontwikkelen –indien nodig- 

een trainingsprogramma op maat. 

- In ontwikkeling: Om werkgevers nog meer te 

verleiden om jongeren , die door een 

jongerencoach begeleid worden, in dienst te 

nemen, gaan we jongerenvouchers inzetten. Ook 

willen we met de vouchers duurzame uitstroom en 

de ontwikkeling van de jongere stimuleren. Dit doen 
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Blz. 53 Het vormgeven binnen sociaal domein van het dorpshuis 

Blaercom etc. staat keurig omschreven. In het hele document vinden we 

m.b.t. de Malbak enkel ‘voorzieningen ter dekking van risico’s, autonome 

prijsstijgingen van huisvestingskosten en kapitaallasten’. In hoeverre zal 

ook de Malbak als belangrijk sociaal onderdeel van Blaricum nog meer 

worden vormgegeven binnen het sociaal domein.   

 

 

 

 

 

 

 

8.1.4 - In het verlengde van de reeds ingevoerde legeskorting voor 

zonnepanelen op monumenten, willen we “groene” leges invoeren voor 

duurzaamheids-maatregelen in brede zin. Zijn hier voorbeelden van te 

noemen? 

 

 

PROGRAMMA 8 – MILIEU EN DUURZAAMHEID   

we door in jaar 2 en 3 nogmaals een voucher te 

verstrekken waarmee de werkgever een opleiding 

of een coaching traject kan inkopen. 

 

Blz 53 Vormgeven SD: In de begroting wordt onder 

de term “Malbak” alleen het faciliteren van het 

gebouw bedoeld. Alle activiteiten die als belangrijk 

sociaal onderdeel van Blaricum in dit gebouw 

worden uitgevoerd, vallen in de begroting onder het 

bestaande beleid van de WMO. Daarbij is de plaats 

waar een activiteit plaatsvindt niet benoemd. Kort 

gezegd: de Malbak wordt bekostigd om andere 

organisaties (waaronder Versa) in staat te stellen 

(te faciliteren) activiteiten te organiseren. Versa 

heeft ook de taak om de Malbak te beheren. In de 

Malbak vervult Versa dus een belangrijke rol in 

ontmoeten, verbinden van kwetsbare groepen, het 

signaleren van problemen en doorverwijzen naar 

ondersteuning. Versa Welzijn is hierbij de 

verbindende schakel en vervult deze rol vanuit het 

door hen beheerde gebouw de Malbak. 

 

8.1.4 Legeskorting: In het verlengde van de reeds 

ingevoerde legeskorting voor zonnepanelen op 

monumenten, willen we “groene” leges invoeren 

voor meerdere duurzaamheids-maatregelen. Hierbij 

kan bijvoorbeeld gedacht worden aan het 

aanleggen van een groen dak, maar ook het 

vrijstellen van de leges voor zonnecollectoren 

(naast zonnepanelen) op daken. 

 

PROGRAMMA 8 – MILIEU EN DUURZAAMHEID   
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Blz.57 - 8.2.1 - We willen voorlichtingscampagnes opzetten voor 

bewoners om hemelwaterafvoer op natuurlijke wijze te reguleren. 

Blaricummers zijn creatief en kampen al jaren met dit probleem. Worden 

zij vooraf gevraagd om hun ideeën en tips te delen als aanvulling op een 

campagne? 

 

 

PROGRAMMA 9 - BOUWEN EN WONEN  

Blz.60 - 9.1.1 - We starten met de regionale senioren wooncoach. Betreft 

dit een wooncoach van de woningbouwvereniging? Betreft het alleen 

huurders die zelf graag willen verhuizen of worden senioren op ideeën 

gebracht?  

 

 

 

 

 

 

Blz. 60  9.2.2 Wordt er ter bevordering van doorstroming van senioren 

naar seniorenwoningen rekening gehouden met het vaak lage inkomen 

(AOW’tje) van ouderen?  

 

 

Blz. 57 Campagne hemelwaterafvoer: Landelijk zijn 

al diverse oplossingen/ideeën voorhanden en 

beschikbaar via vele platforms die we zeker willen 

gebruiken voor het opzetten van een 

voorlichtingscampagne. De bewoners zullen we ook 

zeker gaan betrekken. In welke vorm dat zal 

plaatsvinden zal in overleg gaan met de afdeling 

communicatie. 

 

PROGRAMMA 9 - BOUWEN EN WONEN  

Blz. 60 Wooncoach: Dit betreft een wooncoach van 

de woningcorporaties Het Gooi en Omstreken en de 

Alliantie. Alle huurders van 65+ ontvangen in 2020 

een brief van de eigen woningcorporatie met een 

uitnodiging voor een vrijblijvend gesprek. In het 

gesprek met de wooncoach komen woon-, zorg- en 

welzijnsonderwerpen aan de orde. Denk aan 

inschrijving bij WoningNet en doorverwijzing naar 

de HBEL voor vragen over zorg. Het doel van het 

gesprek is dat de bewoners voldoende kennis en 

informatie hebben over de mogelijkheden die er zijn 

om zo nodig te kiezen voor aanpassing van de 

woning, een verhuizing of hulp op het gebied van 

zorg en welzijn. 

 

Blz. 60 9.2.2 Seniorenwoningen: De 

woningcorporaties moeten van het Rijk passend 

toewijzen. Dat betekent dat iemand  met een laag 

inkomen een woning kan huren dat bij zijn/haar 

inkomen past. In gesprek met de 

woningbouwcorporaties over nieuwbouw krijgt dit 

onderwerp aandacht. 
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Blz. 60 9.3  Ruimte bieden voor experimentele woonvormen. Hier wordt 

gesproken over onderzoek doen naar zorg-aan-huis/aanleunwoningen. 

Wordt er ook onderzoek gedaan naar experimentele woonvormen voor 

starters? En inwoners zonder leeftijds-/zorgbeperking? 

 

Blz. 60 9.3: Woonvormen voor starters en inwoners 

zonder leeftijds-/zorgbeperking worden 

meegenomen. 

 


